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ZAPISNIK 
SA 21.SJEDNICE VMO ŠKURINJE 

 
 

21.sjednica VMO Škurinje održana je 21. srpnja 2022. (četvrtak), s početkom u 18 sati, u prostorijama 
MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44 

Sjednici su bili nazočni: 
 

-Jasmin Babić, predsjednik VMO 
-Robi Kezele – zamjenik predsjednika VMO 
-Zdravko Vodopić, član VMO 
-Dragana Jurčić, tajnica MO 

 
 

Usvajanje Zapisnika s 20..sjednice VMO Škurinje održane 04. svibnja 2022 g. 
 

 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Jasmin Babić i predložio slijedeći 
 

 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlozi programa rada za 2023. godinu 
2. Izgradnja dječjeg igrališta u ulici Škurinjskih boraca – problem financiranja 
3. Razno 

 
 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 
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AD 1 
 

Vijeće je raspravljalo o održivosti dosadašnjih programa rada sukladno interesima građana, 
financijskim mogućnostima i broju korisnika. Ekološke akcije se nisu realizirale zbog epidemioloških 
mjera vezanih uz COVID 19, zbog dugotrajnog kišnog razdoblja, zbog prezauzetosti stručnog 
osoblja u pojedinim razdobljima kad ima najviše redovnih poslova, a u konačnici i zbog sve manjeg 
broja zainteresiranih volontera. Svima nešto smeta, telefonski prijavljuju zapuštene i prljave površine 
i divlje deponije, međutim kad se organizira akcija pojave se uvijek iste osobe i to većinom 
umirovljenici. Kreativne likovne radionice su bile izuzetno popularne i među djecom i među starijima, ali 
je i tu drastično pao broj zainteresiranih budući je očito i tu korona imala svoj negativni upliv. 

 
Zaključak 

 
Sukladno realnom stanju i postojećoj kriznoj financijskoj situaciji u svim strukturama 
društva Vijeće za 2023. godinu predlaže 3 od prijašnjih 5 programa: Pozdrav karnevalu, Dan 
Škurinja i U susret Božiću. 

 
 

AD 2 
 

Tajnica je upoznala prisutne vijećnike sa kompletnim problemom dosadašnjeg financiranja 
izgradnje dječjeg igrališta u Ulici Škurinjskih boraca. Taj komunalni prioritet datira još iz 2018. 
godine kada se trebalo početi s realizacijom, ali su troškovi iz godine u godinu zbog povećanja 
cijena građevinskog materijala samo rasli i od Vijeća se tražilo osiguranje dodatnih sredstava koja su i 
osigurana, no situacija s izgradnjom se nije ni pomakla. Vijeće smatra da se radi o velikom 
propustu u načinu izvođenja navedenog prioriteta što je isključivo u domeni Grada Rijeke. 

 
2018. godina: ukupno za nadzor 11.000 kn: planirano 8.000 kn 

ostalo neutrošeno  3.000 kn 
ukupno za radove 474.000 kn: raščišćavanje 30.000 kn 

građevina 250.000 kn 
oprema 150.000 kn 
hortikultura 44.000 kn 

 
2019. godina: ukupno za radove 380.000 kn: građevina 200.000 kn 

oprema 135.000 kn 
hortikultura 45.000 kn 

2020. zbog COVIDA 19 nije bilo prijedloga komunalnih prioriteta 

2021. godina: ukupno za radove 288.000 kn: građevina 286.000 kn 
 oprema 1.000 kn 
 hortikultura 1.000 kn 

 
Kroz tri godine ukupno je osigurano za radove 1.142.000 kn. 

 
Provedena su do sada tijekom 2019. godine dva postupka javne nabave: 
- na prvom nije bilo zainteresiranih ponuđača 
- na drugom je pristigla jedna ponuda na ukupan iznos od 1.398.650,31 kn s PDV-om 

 
Temeljem dosadašnjih iskustava svake godine cijene radova rastu, pa se predviđao rast cijena od 
2019. (kad je dobivena jedna ponuda) do 2022. (kad bi ponovno raspisali natječaj) u visini od 15%, pa 
se procjenjuje da će vrijednost radova biti cca 1.609.000 kn. 

 
Slijedom iznesenog proizlazi da bi trebali za komunalne prioritete 2022. godine za uređenje 
igrališta u Ulici Škurinjskih boraca istočno od kućnog broja 16 osigurati još 467.000 kn (1.609.000 
– 1.142.000). 



Zaključak 
 

Budući da je prilikom predlaganja i obrade komunalnih prioriteta traženo još više 
678.000,00 kn Vijeće je bilo suglasno da se izdvoji još 300.000,00 kn i da to bude posljednje 
ulaganje, što je i učinjeno, pa nije prihvatilo ni ovogodišnji prijedlog gdje se traži još novih 
300.000,00 kn za 2023. godinu, već je zatražilo od Grada Rijeke da namiri potreban iznos za 
dovršenje projekta. 

 
AD 3 

 
Pod ovom točkom, sukladno Zaključku iz 1. točke Dnevnog reda Vijeće je razgovaralo o mogućnostima 
realizacije Ekološke akcije i Kreativne likovne radionice. 

 
Zaključak 

 
Vijeće je odustalo od realizacije tih dvaju programa, s time da će se razmotriti mogućnost 
prebacivanja sredstava na istim financijskim pozicijama, iz tih neodržanih u program, U 
susret Božiću, čime bi se osiguralo dovoljno sredstava za kupnju igračaka i slatkiša za 
djecu koji su znatno poskupili. 

 
 

Sjednica Vijeća je završila u 20:10 h Ovaj 

se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 

 
 

. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Dragana Jurčić 

 
 

Predsjednik VMO Škurinje: 
Jasmin Babić 

 


